
 
 
 

COMISSIÓ: 2 i 3 COMUNICACIÓ I CIUTAT i 
PARTICIPACIÓ I LLEURE 

Descripció: 

Aprofundir sobre temes de ciutat que interessin (museu 
del tèxtil, projectes comunitaris, accions amb residències, 
etc.)  
 
Aprovar una nova campanya d'imatge i comunicació 
sobre les persones grans. 

 

 

SESSIÓ OCTUBRE 

DATA 11/05/2022 

HORA 10h 

LLOC Casal Pere Quart 

ASSITENTS 

Membres comissió: Carme M., Antoni Ll., Cèsar I., Teresa S., 

Maria Jose R., Joana P., Carme V., Maria C., Concha A., Martí S., 

Miquel A., Isabel Ara, Maria Victoria (Vicky) Martí. 

S’excusen: Nico G., Dolors C. , Enric C., Inma P. Andrea C., 
 

DINAMITZACIÓ 

Ajuntament:  

Maria Vial i Marta Dalmau (Portacabot) 

Alexandra Puntas (Cicles de Vida) 
 

ORDRE DEL DIA / 

TEMES A 

TREBALLAR 

1. Benvinguda 

2. Lectura dels punts anteriors treballats  

3. Coordinadora 

a. Intercanvi d’informació 

4. Documents de difusió  

5. Traspàs d’informació 

o Correu electrònic on fer arribar les activitats de les 

entitats 



o Ordenança de patinets elèctrics  

o Guia d’entitats 

6. Torn obert de paraules 

7. Comiat 

DESENVOLUPAMET 

DE LA SESSIÓ 

➢ Benvinguda 

➢ Assistència Alexandra 

Sergi Gil es disculpa no ha pogut venir per problemes personals. 

Es fa recordatori que al Plenari es va acordar que el 

reconeixement s’atorga a projectes (i que es va fer mitjançant 

votació), per tant estaria bé seguir, i no fer canvis.  

El reconeixement ha de tenir unes bases, si es fa des de 

l’Ajuntament es tardarà un any, es fa la proposta de fer-ho des 

de Coordinadora ja que es tardaria menys en fer el reglament.  

Es comenta que no troben massa bé fer el reconeixement a un 

projecte, sinó que troben més sentit donar-lo a una entitat o 

persona.  

Si es lidera des d’una entitat o Coordinadora de Casals de 

Persones Grans, pot ser més ràpid però els sembla que és 

desvincular-ho del Consell Consultiu, estan descontents perquè 

estaven il·lusionats.  

Es valora que des de Coordinadora diran que no, perquè no és 

un tema que agradi.  

Pel que fa als Díptics: el del Reconeixement s’ha d’acabar de 

parlar de les informacions i de qui es destinarà. Per altra banda 

al de difusió del consell es comenta de fer un LOGO per tal que 

es doni a conèixer i es pugui posar en el díptic.  

Trobada de 60+. Des de l’Ajuntament es va pensar que potser el 

millor moment seria que l’acte formés part de la Festa Gran.  

Es proposa fer una Planificació d’un any de totes les activitats 

que hi ha, i que hi hagi activitats prioritàries accessibles per a 

tothom.  



Activar en els districtes una organització per saber les activitats, 

i sàpiguen quines activitats es fan a la ciutat.  

➢ Documents de difusió  

o Consell Consultiu 

Propostes del díptic, per part d’en Martí, comenta que la 

paraula gestió no era l’adequada, i que s’havia de canviar.  

Canviar nom de Gent Gran per Persones Grans o 60+.  

LOGO: 

➢ Es proposa fer una “bafarada” , i dins una ceba. A sota la 

ceba un 60+, i un somriure.  

 

 

➢ Proposta Miquel: Ceba i 60+, i un somriure 

La proposta més ben valorada és la 

següent: 

➢ Una ceba, i dins un 60+ i un somriure. 

  

o Reconeixement:  

Ha de tenir un reglament, es pot tardar un any i mig, no hi ha 

un pressupost assignat. S’hauria de fer des d’entitats o ens 

privats (més facilitat de crear reglament i registrar-ho). I trobar 

patrocinadors.  

Des de l’Ajuntament poden col·laborar aportant espai, altaveus, 

micròfons, .... 

El reconeixement es podria fer des de Coordinadora.  

Sorgeixen tres opcions: 

➢ No fer-lo 

     
60+ 



➢ Gestionar des de l’Ajuntament  

➢ Gestionar des d’una entitat o coordinadora 

Es proposa fer-ho des de l’ajuntament, però seguint la filosofia 

del consell consultiu.  

Es comenta que si el projecte ja s’ha aprovat, s’haurà de seguir 

fent-ho encara que es canviï de gorvern.  

Es fa una votació per veure a qui es demanarà la gestió:  

Entitat o coordinadora 0 

Ajuntament 13 

 

 

Es derivarà a l’Ajuntament però seguint les condicions del 

Consell.  

➢ Traspàs d’informació  

o Correu electrònic on fer arribar les activitats de 

les entitats 

Es recorda que es va demanar un correu electrònic on fer 

arribar les activitats que facin les entitats, és el següent:  

atciutadana@ajsababell.cat  

mailto:atciutadana@ajsababell.cat


o Ordenança de patinets elèctrics  

Actualment no n’hi ha cap, està previst incloure-ho dins la 

futura ordenança de mobilitat i trànsit. Ara mateix està aturada, 

quan es reprengui s’avisarà al Consell Consultiu, per tenir en 

compte les aportacions.  

S’actua seguint la normativa de la DGT.  

o Guia d’entitats 

Es parlarà de cares a la següent sessió. 

o Trobada entitats 

(del 25 set. Al 1 oct.)  

Quin format? Què fer-hi? Com se l’imaginen? Tenir un espai per 

posar carpa, ponent que tinguin un espai per fer-ho, què volen 

explicar, fer?  

Enviar una proposta a l’ajuntament.  

Possibilitat d’organitzar un fòrum i del que hi sorgeixi fer-ho de 

propostes per l’any vinent.  

➢ Torn obert de paraules 

Volen que es faci a través de WhatsApp, ja que creuen que es 

faria arribar més fàcilment la informació, en comptes via Mail.  

Voluntaris que puguin venir a Consell Consultiu a ajudar.  

Carnet 60+. Si s’hagués pogut renovar al moment hagués 

tingut millor acollida, es va fer tard perquè no havia arribat 

l’enganxina.  

Carnet d’autobús. Que s’estigui “altantu”, que es vagi 

controlant, perquè s’arribi a tot arreu, horaris, i preus 

assequibles. Que sigui accessible a tothom.  

Es comenta que per la sessió plenària es facin activitats xules 

(risoteràpia, ball, concert...)  

Que ens informin des de coordinadora del que s’hi fa, i es parla.  

➢ Propera trobada 

Dijous 15 juny comissió 2 i 3 



6 juliol plenari. San Oleguer.  

➢ Comiat 

Repàs dels acords i propostes. 

ACORDS 

- S’acorda que es farà arribar la proposta de LOGO a 

l’Ajuntament.  

- Es demanarà que des de l’Ajuntament es faci un recull 

de les activitats anuals i es faci un programa perquè la 

gent el pugui tenir.  

- S’acorda que la gestió del Reconeixement es derivarà a 

l’Ajuntament.  

- S’acorda que a la propera sessió al juny es parlarà de la 

Guia d’Entitats i de la Trobada d’Entitats. 

- S’acorda que es demanarà a l’Ajuntament que activin 

WhatsApp per millorar la comunicació i que sigui més 

fàcil arribar la informació.  

- Es demanarà a l’Ajuntament que de cares al Plenari es 

facin activitats més mogudes i divertides.  

- Es demanarà que des de Coordinadora ens facin arribar 

les informacions i decisions que s’hi parlen.  

 


